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Wij stellen u voor kennis te nemen van:

De beantwoording van de vragen van de VVD over duurzaamheid in de beleidsregel evenementen in 
de open lucht.
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Inleiding
De VVD heeft artikel 45 vragen gesteld over duurzaamheid in de beleidsregel evenementen in de open 
lucht. Hierbij treft u de beantwoording aan van deze vragen.

Vragen en beantwoording 
1. Is het College het met de VVD eens dat de horeca- en evenementenbranche voor een ongekend 

zware tijd staan en dat het de absolute prioriteit moet hebben om ondersteunend te zijn waar 
mogelijk? 
Antwoord: Ja. Het college is zich zéér bewust van de moeilijke situatie waarin zowel de 
evenementenbranche als de horeca zich bevindt als gevolg van de coronapandemie. 

2. Volgens de Kamer van Koophandel is het toegestaan oude voorraden wegwerpplastic na de 
ingangsdatum van het verbod op te maken. Is het College bereid met een overgangsperiode te 
komen om horeca en evenementenorganisatoren toe te staan hun bestaande voorraad plastic 
bekers op te maken en zo te voorkomen dat ondernemers op dubbele kosten worden gejaagd? 
Antwoord: Het is inderdaad toegestaan om de nog aanwezige voorraden plastic bekers op 
te  maken. Dat is nog altijd duurzamer dan deze bekers niet gebruiken en naar de 
verbrandingsoven brengen. Maar dat wil niet zeggen dat deze bekers niet gerecycled kunnen 
worden. Aan het gebruik van deze voorraden willen we daarom de voorwaarde stellen dat deze 
bekers ingezameld en gerecycled worden. Weliswaar is dit dan een zogenaamde laagwaardige 
recycling (bekers worden bijvoorbeeld bermpaaltjes) en geen hoogwaardige recycling (bekers 
worden weer bekers), maar op deze manier kunnen we wel vermijden dat de bekers op de grond 
komen en wordt gezorgd voor hergebruik. 

3. Klopt het dat de webinar van 4 februari 2021 waarover gesproken wordt in de nota, een landelijke  
bijeenkomst met vele deelnemers vanuit meerdere gemeenten was en niet zoals gesuggereerd 
wordt, gericht op ondersteuning puur voor Zwolse ondernemers? 
Antwoord: De webinar van 4 februari was een webinar waarin de gemeente Zwolle partner was, 
samen met de gemeenten Apeldoorn, Utrecht en Rotterdam. De webinar was dus wel degelijk 
specifiek gericht op Zwolse ondernemers maar ook ondernemers uit de andere partnersteden 
Apeldoorn, Rotterdam en Utrecht konden eraan deelnemen. Door de gemeente is veel aandacht 
geschonken om een zo groot mogelijke deelname van zoveel mogelijk Zwolse ondernemers te 
krijgen. 

4. Wanneer is wel puur met de Zwolse organisatoren/ondernemers zoals de HESZ en KHN 
gezamenlijk om tafel gegaan? 
Antwoord: We hebben uitgebreid gecommuniceerd met de Zwolse organisatoren en de Zwolse 
horeca. In november 2019 is tijdens een brede bijeenkomst in het stadhuis met veel 
evenementenorganisatoren aandacht geschonken aan dit onderwerp. Er is toen een presentatie 
gegeven over duurzaamheid bij evenementen en bestuurlijk zijn toen de Zwolse ambities gedeeld. 
Dit is gevolgd door de eerdergenoemde webinar op 4 februari en tot slot een workshop op 13 april. 
In onze reguliere overleggen met de Zwolse organisatoren is het onderwerp regelmatig besproken, 
Op 11 mei is gesproken met de HESZ en de organisatie van het Stadsfestival. In dat gesprek is 
een aantal praktische vragen gesteld die inmiddels zijn beantwoord en is gevraagd om een 
oplossing te zoeken waarbij rekening wordt gehouden met de moeilijke positie van de Zwolse 
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ondernemers maar ook zoveel mogelijk uitvoering wordt gegeven aan duurzaamheid bij 
evenementen. 

Er is met de organisatie van het Stadsfestival en met de HESZ, die samenwerken bij dit 
evenement, afgesproken om dit jaar in ieder geval te beginnen met een pilot bij het Stadsfestival. 
Er zal informatie ingewonnen worden bij steden die al hebben gewerkt met een nieuw 
bekersysteem. Daarnaast worden offertes opgevraagd bij bedrijven die hard cup glazen verhuren 
en ook bij bedrijven voor soft cups. De pilot zal gericht zijn op beide systemen. Op deze manier 
kunnen beide systemen met de bijbehorende logistiek uitgeprobeerd worden en kan daar lering uit 
getrokken worden voor evenementen op zowel gesloten- als open terrein.

Het Stadsfestival wordt ook gebruikt om mensen bewust te maken van de “nieuwe toekomst” met 
betrekking tot plastic bekers en bakjes voor het eten. Via de marketing wordt deze bewustwording 
meegenomen en in gang gezet. Daarnaast wordt een deel van de programmering gebruikt om op 
ludieke wijze deze “nieuwe toekomst” te integreren. 

Een financiële bijdrage van de gemeente is onderdeel van deze pilot en deze is mede afhankelijk 
van de eventuele extra kosten die moeten worden gemaakt. 
Daarnaast is afgesproken om een werkgroep in te richten van gemeente, HESZ, Horeca Zwolle, 
Zwolle Fonds en evenementenorganisatoren om te komen tot een zo spoedig mogelijke 
implementatie van duurzaamheid bij evenementen op een wijze die passend is voor zowel 
gemeente als horeca als organisatoren.  

5. Welke concrete “begeleiding en ondersteuning voor de aanpak in de praktijk” waar de nota over 
spreekt, wordt geboden? Is hier ook financiële ondersteuning overwogen? Zo nee, waarom niet? 
Zo ja, waarom is dit uiteindelijk niet in de nota terecht gekomen? 
Antwoord: Green Events, het bureau dat de gemeente ondersteunt, heeft een helpdesk ingericht 
waar Zwolse ondernemers dit jaar hun vragen kunnen stellen. Dit is voor de ondernemers 
kosteloos; de kosten hiervoor worden door de gemeente gedragen. 

6. en 7. Wat is de stand van zaken van de toezegging van wethouder Schuttenbeld om te 
onderzoeken of in samenwerking met partners als HESZ, ROVA en KHN gekomen kan worden tot 
één gezamenlijk (statiegeld)bekersysteem naar Leids voorbeeld? Is het College bereid om op 
korte termijn tot een werkgroep met belanghebbenden te komen die concreet in gesprek gaat over 
de manier waarop duurzamere evenementen haalbaar zijn, met oog voor bestaande wetgeving, 
duurzaamheidsambities en het voorkomen dat ondernemers overvraagd worden? 
Antwoord: Er is afgesproken om een werkgroep in te richten van gemeente, HESZ, Horeca Zwolle, 
Zwolle Fonds en evenementenorganisatoren (en indien nodig de ROVA) om te komen tot een zo 
spoedig mogelijke implementatie van duurzaamheid bij evenementen op een wijze die passend is 
voor zowel gemeente als horeca als organisatoren. Dit wordt nu voorbereid. 

7. Kan het College gezien de deadline van het verbod in juli deze vragen met spoed behandelen en 
de beantwoording uiterlijk vóór de PPN-behandeling van 25 juni toesturen? 
Antwoord: Ja. 

Openbaarheid
Ja.
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